
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Lindbjergskolen 

Mødedato: 28.10.2020 kl. 
18.00 – 20.00 
 

Næste møde: 26.11.2020 kl. 18.00 - 20.00 
 

Deltagere: Erik Tangen Søgaard, William Jørgensen, Hans Stampe Frederiksen, Bjarke 
Stagstrup, Anne Kolsboe Lejbølle Niese, Louise Eide Hartung, Lea Gieger, Alex Dinesen, 
Rene Dupont, Christian Benner Mikkelsen. 
 
Afbud: Kristina Hummelhoff, Uffe Hvid, Michael Jensen 
 

Dagsorden 
 

1. Elevråd 
2. Økonomi for skole og SFO 
3. Coronasituationen 
4. Orientering fra SFO 
5. Skolens principper 
6. Orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  

  Velkomst Christian Mikkelsen 
 
Mødet blev afholdt over Teams, grundet den nuværende 
situation med Corona. Bestyrelsesmødet kunne godt være 
afholdt fysisk. 
 

Ad 1. 
18.00 – 
18.10 

Elevråd Orientering fra elevrådet 
 
Elevrådet var ikke tilstede. 



Ad 2. 
18.10 – 
18.40 

Økonomi for skole 
og SFO 
 

Skolens ledelse fremlægger tallene for det forventede 
regnskab, 2020 
 
Økonomien for skolen er vanskeligst at få til at løbe rundt. 
Økonomien for SFO’en er lidt nemmere at få til at løbe 
rundt. 
 
I 3. kvartal bad forvaltningen om en ekstra indlevering af 
tal. I år må skolen helst ikke komme ud med et for stort 
overskud. Den ekstra indberetning skulle desuden 
indeholde kommentarer til forventningerne. 
 
Forventet årsresultat på -100tkr 
 
Fra 2018 overføres 229 tkr, hvilket betyder at vi startede 
med et minus på 500 tkr. 
 
SFO startede 2020 med et nul 
 
Vi har hentet 400 tkr, i løbet af året. 
 
Tallene er små i forhold til budgettet på cirka 50 mio. 
kroner 
 
Forventninger til årets resultat blev gennemgået 
 
Afvigelsen er 0,17%, hvis vi får 100% Corona 
kompensation. 
 
Der er godt styr på økonomien, og vi kommer ud med et 
lidt bedre resultat end forventet. 
 
 
SFO har stort fokus på børnetal ift til bemanding. Ferier 
kan være én udfordring i forhold til tilmeldte børn og det 
reelle fremmøde. 
 

Ad 3. 
18.40 – 
19.00 

Coronasituationen Orientering om situationen pt.  
 
Situationen er at regeringen er kommet med udmeldinger 
ift forsamling og mundbind. Det har ikke noget med skole 
at gøre. Der er ikke kommet nye restriktioner for skolen.  
Som medarbejder på skolen kan man bære visirer. Der er 
indkøbt visir til dem der ønsker det. Der må ikke bruges 
mundbind, da børnene skal kunne se ansigtsmimik.  
Problematikken er at vi har bygningsfællesskab med hallen 
og biblioteket.  
 
Hallen og bibliotek er offentlige steder. Mundbindskravet 
gælder dog ikke for skoleelever og ansatte i skoletiden.  
 



Der kan være borgere der stiller spørgsmål til denne 
praksis, men der har ikke været henvendelser endnu.  
 
Vi har stadig kun haft et enkelt tilfælde af Corona. Indtil 
videre er vi sluppet, men det nok et spørgsmål om tid før vi 
bliver ramt.  
 
Vi har en plan for hvad vi gør, hvis vi bliver ramt.  
 
Nogle ting bliver aflyst for vores elever både i skolen og i 
SFO, hvilket er træls men sådan er det. 
 
Verdensmålsugen blev gennemført på trods af Corona. Vi 
brugte facebook meget når vi ikke måtte invitere ind på 
skolen.  
 

 Let anretning  

Ad 4. 
19.15 – 
19.30 

Orientering fra 
SFO 
 

Sommerferien gik godt.  
Gode aktiviteter, cykelbane, Karate opvisning, Koncert 
(midt vest ensemble) hygge bål, svømmebad mm. 
Meget lavt børnetal ift. Tilmeldte. 
 
Opstart efter sommer gik godt.  
Opstart på årshjul. 
Frugtordning gennem Cafelindbjerg. 
Løbeklub og dans på torsdage. 
Generelt et højt aktivitetsniveau. 
God energi og trivsel hos medarbejderne. Gode 
tilbagemeldinger fra MUS. 
Forældre virker generelt tilfredse.  
 
Verdensmåls ugen var super. Tema om Pindsvin (dyr på 
land) Akvarie bygning (dyr i vand) vindmølle besøg, 
musikvideo (sang & Dans) 
Efterårsferie. 
Dejlig uge. Kæmpe stort frafald ift. Tilmeldt 
Uge 43 og frem. 
Bage dyst, Halloween, julegaver, julehygge. 
Mål og indholdsbeskrivelse. Evaluering udskudt til nov. 
2021 
 
Corona 
1 medarbejdere positiv. 
11 børn nære kontakter, ingen smittede. 
9 medarbejder nære kontakter, ingen smittede. 
Tiltag. Årgangsopdelt. Teams omkring de enkelte årgange. 
Det fungerer ok. Børn og kollegaer kommer tættere på 



hinanden i teams/årgangen, men længere fra hinanden på 
tværs af årgange.  
Der er ansat en ekstra pædagog frem til 31/12 og der 
indkaldes altid vikarer ind når det er muligt. 
Indkøb af UVC-boks. 
Tæt dialog med medarbejdere hverdag. 
 
Personale situation 
Fastansat 1 ny pædagog. 22,5 timer ugentlig 
Fastansat 5 20 timer ugentlig 
En går på efterløn fra 31/12. Der skal ansættes en ny efter 
nytår.  
1 medarbejder langtidssygemeldt og fratræder fra 30/10 
En morgenåbner har sagt op til 30/10. Nyt job.  
Der påtænkes at ansætte en ny morgenåbner først i det 
nye år. 
Førstehjælpskursus til alle. Opstart d.6/11 og 9/11 
Forløb med MacMannBerg. Laugensenshave 26/2-2021 
 
Større indkøb 
Legehuse og vandbane. 
Regntøj til medarbejdere. 
Pool bord  
Ønsker. 
Nye mooncar, Hegn ud mod cykelstien, kondensværn i 
opbevaringsrummet, stort akvarie. 
 
 

Ad 5. 
19.30 – 
19.45 

Skolens principper Fast punkt. Principperne kan tilgås her: 
https://lindbjergskolen.aula.dk/sites/lindbjergskolen.aula.dk
/files/arkiv/Download_filer/Alle%20principper%20sammens
krevet.pdf  
 
 
Til næste gang præsenteres et forslag til princip for 
undervisningen organisering,  
 
og  
 
princip for lejrskoler (grundet ny overenskomst kan 
princippet nok ikke færdigbehandles) 
 
Herefter kan principperne tages i rækkefølge 
 
 
 

Ad 6. 
19.45 – 
19.55 

Orientering Orientering fra skole og bestyrelse 
 
Der er mange indskrivninger 
Der kommer gode tilbagemelding på Lindbjergskolen 



 
Vi har ansat en ny sekretær. Der var 69 ansøgere og 4 til 
samtale. 
 
Den nye sekretær kommer på besøg i morgen og vi 
forventer at den endelige afklaring kommer der. ES skriver 
rundt når det er endelig. 
 
Frihedens lys er blevet sat op og det ser rigtig godt ud. 
Skolebestyrelsen er meget velkommen til at komme og se 
frihedens lys.  
 
I ledelsen har vi talt om, hvordan ledelsen skal deltage i 
skolebestyrelsen. Ledelsen forslag er at der altid er 2 
mellemledere med til skolebestyrelsesmøder foruden 
skolelederen.  
 
Er der mere slid i klasselokalet i udskolingen. Måske er der 
mere slid pga. vi er tilbage i klasselokalerne. Bygningen er 
robust nok. Der har været nogle møbler der ikke har været 
gode nok. De er blevet byttet 
 
Er der sket mere ang. ”weekend/aftenarrangementer” på 
skolens område? 
Der er sendt en ansøgning om at sætte skilte op at alkohol 
og rygning er forbudt.  
Politiet kan give tilladelse, men det kræver at Herning 
Kommune synes det er en god ide.  
Det er ikke kommet igennem hos politikkerne, for hvor skal 
de unge mennesker så være? 
Der presses på for at få lov til at sætte skilte op. 
Vi har fået lov til at sætte flere kameraer op, og nogle af 
kameraerne er blevet vendt.  
Ved hærværk for nogle uger siden kunne gerningsmanden 
ses, men vedkommende var ikke kendt i området. Politiet 
har fået billedmaterialet.  
Kan forældrene gøre noget i forhold til at sætte pres på 
politikkerne. Vi er afhængige af at der er orden dernede, 
men det er ikke vores ansvar.  
 
Hvad var bevæggrunden for taburetter i klasselokalerne? 
 
Møbler er indkøbt til at fungere i et faglokale. Tanken er at 
elever skal skifte lokaler, og ikke skal sidde længe på en 
plads. Møbler er købt ud fra fleksibilitet. Møblerne er ikke 
specielt velegnet til den nuværende corona situation. 
 
 



Ad 7. 
19.55 – 
20.00 

Evt.  

 
 
 
Hans Stampe Frederiksen/Bjarke Stagstrup 
Erik Søgaard 
  


